
Petrachi: Jeszcze nie zdecydowałem co będę robił
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Jedno jest już pewne. Gianluca Petrachi potwierdził, że zamierza pożegnać

się po sezonie z Torino, w którym pracował dziewięć i pół roku. Według

mediów będzie na sto procent dyrektorem sportowym Romy.  O te

pogłoski pytało menadżera Torino Sky Sport.

Roma?

- Nie było tylko jednego zespołu, wciąż nie zdecydowałem całkowicie co będę robił.

Jak odpowiesz tym, którzy mówią, że Petrachi pracuje już od kilku tygodni

dla Romy?

- Po prostu, cały czas orbitowałem wokół Torino, widziałem wszystkie treningi, być

może opuściłem jakieś z powodów logistycznych. Wyraziłem się bardzo jasno,

mówiąc prezydentowi, że po zakończeniu sezonu dokonam wyborów. Ci, którzy

mówią pewne rzeczy nie mówią prawdy, po zakończeniu sezonu dokonam wyborów,

mam nadzieję, że będą podzielone i zaakceptowane.

Żadnego spotkania z Romą?

- Nie.
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